
Besvarelse af spørgsmål nr. 22 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 7. marts 2005

Spørgsmål 22:
"Ministeren bedes oplyse om og i hvilket omfang, der er arbejdsmiljømæs-
sige problemer forbundet med hospitalernes cyto-bioanalytikeres arbejde 
med at analysere celleprøverne fra livmoderhalsscreeningsprogrammet, og 
vil ministeren i bekræftende fald oplyse, hvordan disse arbejdsmiljøproble-
mer kommer til udtryk?"

Svar:
Jeg har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en udtalelse fra 
Sundhedsstyrelsen. 

Af udtalelsen fremgår det, at Sundhedsstyrelsen på nuværende tidspunkt 
ikke er bekendt med, at de patologiske afdelinger, der er involveret i livmo-
derhalskræftscreeningsprogrammet, har særlige arbejdsmiljøproblemer. Så 
vidt Sundhedsstyrelsen er orienteret, følges arbejdsmiljøreglerne på de 
patologiske afdelinger.

Jeg kan henholde mig til det af Sundhedsstyrelsen oplyste.

Indenrigs- og Sundhedsministeriet
Dato: 5. april 2005
Kontor: 2.s.kt.
J.nr.: 2005-1451-39
Sagsbeh.: LDN
Fil-navn: Dokument 2

Sundhedsudvalget
SUU alm. del -
O            


